
Zápis: Schůze výkonného výboru Pasos 
Pardubice  
 

Účast:  

 

● Libor Matějka (Předseda klubu) 

● Jan Horálek (Místopředseda klubu) 

● Martin Špaček (Místopředseda klubu) 

● Jakub Jehlička (Jednatel klubu)  

● Martin Turek 

Projednávané body:  

 

● Aktuální stav stavby klece 
Jakub Jehlička byl požádán o dodání současného stavu pálkařské klece, která se 

nyní nachází v rozložené podobě. Po delší vzájemné diskuzi byly navrhnuty postupy, 

které by měly pálkařskou klec dostat do finálního a především funkčního stavu.  

 

● Finanční podpora od ČSA na STM 

Martin Špaček přišel s možností získání finanční podpory od ČSA na mládežnické 

reprezentanty. Tato varianta bude nadále nastudována a případně na další schůzce 

ČSA projednána. 

 

● Prověření aktuálnost kontaktních údajů v rejstříku 
Předseda klubu informoval členy vedení o poslání návrhu aktualizaci kontaktních 

údajů ke Krajskému soudu v Hradci Králové. Dále předseda upozornil členy vedení o 

nutnosti tento krok dotáhnout do konce kvůli případným dalším administrativním 

potížím - jako příklad uvedl nesrovnalosti v bance atd. Vedení odsouhlasilo, že se 

tomuto problému bude intenzivněji věnovat. 

 

 
 
V Pardubicích 28. května 2020 


